
   

Skolebestyrelsesmøde   
Tirsdag d. 23/11 – 21. kl. 18.30-20.30  

på Over Jerstal afdelingen.  
   

 Fraværende: Tina Bork 

Dagsorden/referat:   
  

1. Godkendelse af referat x 2.  
       Godkendt 
 

2. Børnecenter – Hvor er vi i processen.  
      Der bliver arbejdet videre med tegningerne. 
       Der vil også blive ansøgt om penge til afdækning af sundhedsmæssige risikofaktorer. 

 

  
3. Tilbagemelding på besøg fra arbejdstilsynet på Over Jerstal afdelingen.  

       Vi havde besøg tirsdag den 17/11. Der var ingen anmærkninger. Vi fik en vejledning               
om risikovurdering. 

  
4. Traditioner: Hvad er vigtigt for os og hvad vil vi gerne være kendt for. 
At vi er en fællesskole. Vi ønsker at skabe aktive fællesskaber både på børnesiden og                          

personalesiden. Fællesskaber både på det faglige og det relationelle. 

Vi ønsker at skabe et årshjul, hvor alle traditioner er skrevet ind, både på klasseniveau                       

og på skoleniveau. 

5. Fælles forældreråd for alle forældreråd. Idekatalog, forventninger, 
”forældrebank”, forventninger til forældrerådet.  

       God ide med en forældrebank, hvor der f.eks. kan tilbydes gårdbesøg,                                       
virksomhedsbesøg, eller at forældre kommer på skolen og vise noget frem.  
       Også god ide med et idekatalog/beskrivelse af arbejdsgange som inspiration til                       
forældrerådene. 
        Skolebestyrelsesmedlemerne vil forhøre sig rundt ved virksomheder/gårde om der er              
nogen, som vil have besøg af klasser, og samtidig vil der også blive lavet en                              
brainstorm på personalesiden. Det kan også udvides med et fællesopslag på Aula,                  
hvor forældre kan byde ind med ideer. 
 

6. Trivselsmåling. 
       Trivselsmålingerne indgår i klassekonferencerne. 

  
7. Kostprincip. Jeg har vedhæftet de principper som er lavet. Skal nogen 
genbesøges?  



                 Følgende principper genbesøges: skole-hjemsamarbejdet, åbne-lukke dage i sfo ift.                             

hvor der holdes åbent i ferierne, lejrskole og hytteture ift. forældreinvolvering. 

                    I forhold til kostpolitikken, så følger vi Haderslevs kommunes kostpolitik, indtil vi                              

tager den op på skolebestyrelsen. 

8. Evt.  
 Referat lavet af Bent S. Lund 
  
  
   
  
  
 


